
ДО 

КМЕТА НА 

ОБЩИНА ШУМЕН 

Чрез Общински съвет Шумен 

 

ВЪПРОС 
от Данаил Данчев – 

общински съветник от групата „Кауза Шумен” 

при Общински съвет – гр. Шумен 

 

ОТНОСНО: Изпълнение на Решение № 197 от 25.09.2008 г. 

 

УВАЖАЕМИ Г-Н ХРИСТОВ, 

Съгласно Решение на Общински съвет Шумен № 197 по протокол 13 от 
25.09.2008 г., относно: Създаване на Нова индустриална зона и участие в 
акционерно дружество и по-конкретно съгласно точка II, т. 1. От 
Решението: 

- 30 % от бъдещият дивидент на общината от участието й в акционерното 
дружество да бъде отчисляван целево в Сдружение „Шуменско Училищно 
настоятелство”. Имам следните конкретни въпроси: 

1. Какъв е полученият дивидент от Община Шумен, от участието й в 
Акционерно дружество „Индустриален парк Шумен” – по години? 

2. Съгласно посоченото решение изплатени ли са 30 % от полученият 
дивидент?  Ако – ДА,  моля да ми приложете платежни нареждания. 



Относно  т. II, т.2. от Решението, с което община Шумен ежегодно да 
превежда средства в размер на еквивалент на годишният наем на 
дарените земи от настоятелството, имам следните конкретни въпроси: 

3. Коя е първата година която Община Шумен е получила дивидент от 
участието си в „Индустриален парк Шумен” АД? 

4. Какви средства е получило Сдружение „Шуменско Училищно 
настоятелство” преди датата по т. 3? 

 

Данаил Данчев 

Общински съветник от групата „Кауза Шумен” 


